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REFERAT Bestyrelsesmøde d. 11. november 2024 kl. 16.30-17.30  

Fællesbestyrelsen    

Sted  Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter  

Deltagere  Danijela Berbic Larsen (DB), forældrerepræsentant  
Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant  
Stine Nordestgaard (SN), næstformand 
Maiken Ellegaard (ME), Forældrerepræsentant  
Lene Sandø (LS), Forældrerepræsentant  
Ditte Lorentsen (DL), forældrerepræsentant 
Anna Junker Mortensen (AM), Formand  
Kristian Kamp (KK), Leder  
Maybritt Ruppert (MR) Sekretær  
Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef  
Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant  
Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant  
Mike Simonsen Straarup (MS), Udvalgsrepræsentant  

Referent  MR 

Fraværende/afbud  DL 

Mødeleder LS 

  

Punkt  Referat  

1. Siden sidst Ledelse: Det har i den sidste tid stået i julens tid. Vi har været til gospel, 

og der har været juleklippedag. Julekoncerten i går gik rigtig godt. 

Udviklingsprojektet er stadig i gang. X og Y har været på 

teamkoordinatoruddannelse. Teamsamarbejdet opleves som rigtig godt. 

KK holder tidlig ferie i år – sidste arbejdsdag er fredag d. 13/12-24. 

 

Medarb: Bekræfter, at det var en god julekoncert i går. Alle glæder sig til 

jul og ferie. 

 

SFO: Julegaverne er ved at være færdige. Der arbejdes på et kommende 

arrangement med Bueskyttelauget. I morgen d. 12/12-24 holder vi 

julefrokost. 

 

Bhv: Der er gang i oprettelse af højen på legepladsen. Vi har afholdt 3 

bedsteforældredage, de forløb godt. 

Vi vil gerne tilgodese skilsmisseforældre. Info kommer. 

Der er sendt brev ud til alle forældre med opfordring, da der er børn, 

som har slik med i madpakken. 

Det kan være svært at få børnene afhentet til tiden. Efter jul strammes 

der op på lukketider. 

Der har været afholdt samtaler ed nye vikarer. Pt er Z allerede ansat og 

der vil komme flere. Hanne har været til supervision. 



2. Budgetopfølgning 

lokalt 

Årsafslutningen nærmer sig.  

Børnetallet er uændret. 

 

 

3. Forberedelse til 
”Lintrupmøde” 

Indkaldelse til Lintrup-møde er kommet og afvikles d. 15/1-25 kl. 19.15. 

Glejbjerg har følgende punkter: 

Dialogmøder 

Strategi næste valg 

 

Hvem deltager: Anna, Rudi eller Ditte. 

 

Det er svært at være konkret vedr. mødet. Skal vi fortsat deltage? 

Drøftelse om ønske til fremtidigt indhold af mødet. 

4. Orientering og status 
på projekter 

Skolegården: KK har afholdt møde med Støtteforeningen. Skolen vil 

gerne give 200.000 kr. evt. til klatretårn. D. 7/1-25 kommer de for til et 

lærermøde for at høre til personalets ønsker. 2 fra SFO´en deltager også 

i mødet. Efterfølgende afholdes møde om nærmere 

planlægning/tidsplan. Håbet er, at indvielse af ny skolegård er 

sommerferien 2025. Inden mødet ønskes en konkret plan vedr. 

vandledning. 

BHV: Legepladsen kan forhåbentlig indvies før juleferien 2024. 

 

 

5. Andet vigtigt 
 

Fælles bestyrelsesmøde: Afholdes d. 23/1-2025 kl. 18.30. Indbydelser 

er sendt ud. Ønsker om punkter til dagsorden – deadline 10/1-2025. KK 

udsender endelig dagsorden uge 3. 

6. Evt. Der afholdes Luciaoptog på fredag kl. 8.15. Q er tovholder. Maybritt 

laver opslag på AULA. 

 

T fra Vejen Kunstmuseum har holdt møde med KK vedr. 

”Skibelundteltet”. Det er en slags mobil billedskole, som opstilles ved 

plejehjemmet, den sidste uge af sommerferien og efterfølgende 4-5 

uger. Alle klasser kan deltage som en slags kreativ uge. 
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